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ROMÂNIA 

JUDEŢUL IALOMIŢA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAŞULUI ŢĂNDĂREI 

 

PROCES-VERBAL 

Nr. 48568/29.11.2022 

 

Încheiat astăzi, 28.11.2022, în şedinţa extraordinară a Consiliului Local al oraşului 

Ţăndărei, convocată de îndată prin dispoziţia Primarului cu nr. 1238/28.11.2022 pentru data 

de mai sus, orele 17.00, în localul acestuia.  

Convocarea şi proiectele ordinii de zi s-au făcut cunoscute în scris, în care au fost 

precizate: data, ora, locul desfăşurarii şi ordinea de zi a şedinţei. 

 La ședință participă d-l Sileanu Alexandru Rareș-administrator public, d-l Lisaru 

Marian-șef birou achiziții-investiții. 

La ședință sunt prezenți 15 consilieri din cei 17 în funcție, domnii consilieri Gavrilă 

Ionuț și Tărăcilă Costin absenți nemotivat. 

Președinte de ședință este d-l consilier Stoica Gheorghe Gigel. 

Ședința este legal constituită. 

  

Se dă citire ordinii de zi: 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea temei de proiectare pentru obiectivul de 

investiții ,,Modernizare trotuare străzile 1 Decembrie, Căprioarei”. 

-Inițiator: Primar, Roman George Cristian 

-Comisia juridică, de disciplină, învățământ, social-culturale, culte, sănătate și familie 

-Comisia pentru activități economico-financiare, muncă și protecție socială  

-Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, protecția mediului, agricultură și 

turism 

 2. Proiect de hotărâre privind împuternicirea domnului Roman George Cristian, 

reprezentant legal al Unității Administrativ Teritoriale oraș Țăndărei să voteze în Adunarea 

Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ,,ECOO 2009”  documentele necesare 

în vederea implementării proiectului ”Extindere colectare separată a deșeurilor municipale”. 

-Inițiator: Primar, Roman George Cristian 

-Comisia juridică, de disciplină, învățământ, social-culturale, culte, sănătate și familie 

-Comisia pentru activități economico-financiare, muncă și protecție socială  

-Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, protecția mediului, agricultură și 

turism 

3. Proiect de hotărâre privind împuternicirea domnului Roman George Cristian, 

reprezentant legal al Unității Administrativ Teritoriale oraș Țăndărei să voteze în Adunarea 

Generală a  Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ”ECOO 2009”  documentele necesare 

în vederea implementării proiectului ,,Sprijin pentru pregătirea portofoliului de proiecte în 

vederea atingerii obiectivelor prevăzute prin Planul Județean de Gestionare a Deșeurilor în 

județul Ialomița”. 

-Inițiator: Primar, Roman George Cristian 

-Comisia juridică, de disciplină, învățământ, social-culturale, culte, sănătate și familie 

-Comisia pentru activități economico-financiare, muncă și protecție socială  

-Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, protecția mediului, agricultură și 

turism 
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Nefiind discuții se supune la vot ordinea de zi și se aprobă în unanimitate. (15 pentru) 

 

 1. Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea temei de proiectare pentru 

obiectivul de investiții ,,Modernizare trotuare străzile 1 Decembrie, Căprioarei”, raportul 

șefului Biroului investiții-achiziții cu nr. 48439/28.11.2022, referatul de aprobare al 

primarului cu nr. 48444/28.11.2022, avizul comisie juridice, de disciplină, învățământ, 

socisl-culturale, culte, sănătate, familie, tineret, sport, ordine publică, situații de urgență cu 

nr. 48505/28.11.2022, avizul comisiei pentru activități economico-financiare, muncă și 

protecție socială cu nr. 48508/28.11.2022, avizul comisiei de urbanism, amenajarea 

teritoriului, protecția mediului, agricultură și turism cu nr. 48511/28.11.2022. 

 D-l Mitrea Traian: prima dată a fost proiect de hotărâre cu 5 străzi, 1 Decembrie, 

Căprioarei, Căprioarei, Narciselor, Mecanizatori, București. Noi suntem în posibilitatea de a 

primi suma de 70 mii euro de la GAL și străzile Mecanizatori, Narciselor și București nu au 

încă Cărțile funciare definitivate drept pentru care am scos cele trei străzi, au rămas 1 

Decembrie și Căprioarei pentru că pe acestea avem toate documentele astfel putem să intrăm 

în posesia celor 70 mii euro. 

 D-l Balea Marin: trotuarul pe 1 Decembrie va fi pe o parte și pe alta sau numai pe o 

parte? 

 D-l Mitrea Traian: pe partea dreaptă, unde există. 

 D-l Balea Marin: rugămintea a doua, și aș vrea să se noteze în procesul verbal. Strada 

aceasta de 1 Decembrie, unde locuiesc și eu, mai precis mama mea, au venit rromii ăștia și 

au tăiat în două locuri, de nouă, dvs știți? Dacă și cu trotuarul se întâmplă la fel, să pună ei 

pietre galbene, ăla pietre roșii, etc, să știți că tot o mascaradă o să iasă. Dacă vă duceți acolo 

o să vedeți că fiecare și-a turnat din stradă.  Aș vrea să votăm cu un amendament, nu mai are 

voie nimeni, adică dvs sunteți obligat din start pe domeniul public dacă nu are nici un fel de 

aprobare să fie dărâmat din start. Dvs faceți trotuarul acolo din cauza lor, la o parte dintre ei, 

că mai sunt și români, dar vă spun că tot așa o să dăm banii pentru că strada aia...s-a făcut 

recepție la asfaltul ăsta de pe 1 Decembrie? 

 D-l Sileanu Alexandru Rareș: da. 

 D-l Balea Marin: dvs știți că sunt 2 tăieturi acolo?  

D-l Mitrea Traian: ce pot să vă spun este că aceste trotruare, pe 1 Decembrie și 

Căprioarei vor fi exact ca cele de pe Fetești și cel din centru, vor avea un aspect demn de o 

localitate care se dezvoltă și acolo unde acele porțiuni unde sunt ocupate se vor tăia și 

trotuarul va fi de la cap la coadă  pe strada respectivă cât se poate de aspectuos. Ați pus 

întrebarea dacă și pe partea cealaltă, știți foarte bine că și 1 Decemprie și Căprioarei au un 

aspect diform. 

  D-l Balea Marin: Mai este o problemă, lângă șosea, bordura vine aici și ați mai lăsat 

o bordură, aia nu se poate dacă tot intră lucrarea acum, deci e bordura șoselei și ați lăsat și 

bordura veche și nu poate să pună nimeni nici o floare acolo.  

 D-l Mitrea Traina: în momentul când se va interveni acea anomalie va dispărea. 

 D-l Petrache Gheorghe: am curaj să pun pariu că nu va dispărea. 

 Nemaifiind discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în 

unanimitate.(15 pentru) 

  

 2. Se prezintă proiectul de hotărâre privind împuternicirea domnului Roman George 

Cristian, reprezentant legal al Unității Administrativ Teritoriale oraș Țăndărei să voteze în 
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Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ,,ECOO 2009”  documentele 

necesare în vederea implementării proiectului ”Extindere colectare separată a deșeurilor 

municipale”, adresa Consiliului Județean Ialomița cu nr. 30474/2022-K din 22.11.2022, 

raportul domnului Sileanu Alexandru Rareș-administrator public și al domnului Lintiș 

Valentin- inspector mediu cu nr.48469/28.11.2022, referatul de aprobare al primarului cu 

nr.48472/28.11.2022, avizul comisie juridice, de disciplină, învățământ, socisl-culturale, 

culte, sănătate, familie, tineret, sport, ordine publică, situații de urgență cu nr. 

48506/28.11.2022, avizul comisiei pentru activități economico-financiare, muncă și protecție 

socială cu nr. 48509/28.11.2022, avizul comisiei de urbanism, amenajarea teritoriului, 

protecția mediului, agricultură și turism cu nr. 48512/28.11.2022. 

 Nefiind discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate.(15 

pentru) 

 

 3. Se prezintă proiectul de hotărâre privind împuternicirea domnului Roman George 

Cristian, reprezentant legal al Unității Administrativ Teritoriale oraș Țăndărei să voteze în 

Adunarea Generală a  Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ”ECOO 2009”  documentele 

necesare în vederea implementării proiectului ,,Sprijin pentru pregătirea portofoliului de 

proiecte în vederea atingerii obiectivelor prevăzute prin Planul Județean de Gestionare a 

Deșeurilor în județul Ialomița”, adresele Consiliului Județean Ialomița cu nr. 30545/2022-C 

din 23.11.2022 și nr. 30706/2022-G din 24.11.2022, raportul domnului Sileanu Alexandru 

Rareș-administrator public și al domnului Lintiș Valentin- inspector mediu cu 

nr.48470/28.11.2022, referatul de aprobare al primarului cu nr.48475/28.11.2022, avizul 

comisie juridice, de disciplină, învățământ, socisl-culturale, culte, sănătate, familie, tineret, 

sport, ordine publică, situații de urgență cu nr. 48507/28.11.2022, avizul comisiei pentru 

activități economico-financiare, muncă și protecție socială cu nr. 48510/28.11.2022, avizul 

comisiei de urbanism, amenajarea teritoriului, protecția mediului, agricultură și turism cu nr. 

48513/28.11.2022. 

Nefiind discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate.(15 

pentru) 

 

 

D-l Mitrea Traian: domnule președinte înainte de a declara ședința închisă am să anunț 

pe domnii consilieri, colegi, ceva, care mă rog, mi se pare că nu ar fi în regulă. Mă refer aici 

la faptul că de mult timp s-a practicat la a accesa o cutumă privind achiziționarea de coroane 

pentru toate instituțiile din orașul nostru, gen jandarmerie, poliție, pompieri. La ultima 

acțiune pe 25 octombrie, de ziua armatei au fost niște discuții în contradictoriu legate de 

achziționarea acestor coroane, că de ce au fost achiziționate, că instituțiile să-și procure 

coroane, ș.am.d. Fiecare instituție a venit cu această rugăminte fiindcă ei nu au fonduri. În 

consecință am rugămintea să fiți de acord ca acum, la evenimentul de 1 Decembrie, ținând 

cont că noi suntem organizatorii să fim de acord cu toții ca aceste coroane să fie achiziționate 

de către Primăria Țăndărei, pentru că cele trei coroane înseramnă 600 lei, într-un an de zile 

sunt trei astfel de evenimente și nu sărăcește primăria. 

D-l Petrache Gheorghe: și e frumos? Să te duci tu poliție, jandarmerie, îmbracat la 

patru ace să te duci ca milogul, să întinzi mâna să-ți dea primăria, când poți să scoți 2 lei din 

buzunar fiecare, e rușinos. 

D-l Mitrea Traian: este o realitate, nu o contest, în schimb această cutumă nu este de 

anul acesta. 
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D-l Cristache Marin: nu sunt niște asistați sociali, pot să bage mâna în buzunar să 

scoată câte 5 lei de fiecare. 

D-l Petrache Gheorghe: nu vrei, nu vii, care-i problema? 

D-l Dinu Traian Marius: și până acum cine le-a achiziționat? 

D-l Mitrea Traian: primăria.  

D-l Petrache Gheorghe: și să te mândrești și să te promovezi vrei bani de la stat? Eu 

nu sunt de acord.  

D-l Mitrea Traian: vă respect opinia, dar ca să stingem această dispută vă rog ca dvs 

să fiți de acord cu votul dva ,,da” sau ,,ba”. 

Se supune la vot propunerea domnului Mitrea de achiziționare coroane: 11 pentru, 4 

abțineri (Petrache Gheorghe, Vasile Cătălina, Enciu Ginel, Ismail Ion). 

 

 Drept pentru care închei prezentul proces-verbal. 

 

 

 

    

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 

STOICA GHEORGHE GIGEL 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                       Contrasemnează                

                                                                                      p.  SECRETAR GENERAL AL                         

                                                                                             ORAȘULI, 

                                               Cață Vasilică 


